
1 
 

Punten voor de rondvraag commissie FD de dato 14 mei 2024 
 
Fractie Vraag 

 
AB FD 69 actielijst Parkeerbeleidsplan 2024-2028 

• Kan de wethouder een concrete datum geven waarop de evaluatie plaatsvindt van het gebruik en eventueel misbruik van de 
vergunninghouder toegang / ontheffingen en de in- en uitrijd pasjes die er zijn voor het Historisch Centrum? Gebleken is dat leveranciers en 
werklieden na 11:00 uur (illegaal) het centrum worden binnengelaten, terwijl hiervoor een dagvergunning nodig/verkrijgbaar is waarvoor 
leges betaald dient te worden. 

  
FD 74.2 actielijst Uitvoeringsprogramma Valkenburg-Oost 
Graag vernemen wij de stand van zaken aangaande de invulling van de nieuwe kerk.       
 
Kasteel Oost  
Stava Verkoop kasteel Oost. Zijn er ontwikkelingen te delen op het gebied van parkeren bij Kasteel Oost. Is er voldoende parkeergelegenheid 
gewaarborgd die passen bij de nieuwe plannen voor het kasteel? Graag een stand van zaken.  
 
 

VSP Vijver Wilhelminalaan/Halderpark 
Verleden jaar is in de Wilhelminalaan de vijver opgeknapt. Echter hebben wij moeten constateren dat niet alle riet is weggehaald. 
• Waarom heeft het college niet alles laten weghalen? Aangezien er nog een gedeelte is blijven staan zijn wij van mening dat over enkele 

jaren deze vijver weer helemaal is dichtgegroeid. 
Ook zal ervoor moeten gezorgd worden dat er meer door stroming in dit water moet plaatsvinden aangezien de vijver nu weer vol ligt met een 
groene drab.  
• Hoe denkt u dit op te lossen? 
 
Japanse Duizendknoop  
Tussen Houthem en Tivoli en tussen de Curfsweg en het bruggetje bij de Geulhemermolen komt er veel Japanse Duizendknoop voor. Dit is een 
uitheemse soort die inheemse soorten overvleugeld.  
• Hoe en wanneer zal dit worden verwijderd? 
 
Kerkhof Sibbe  
Op het kerkhof van Sibbe ontbreken vuilnisbakken. 
• Is het mogelijk om deze op korte termijn te plaatsen?  
 
Hertenkamp 
Het vroegere hertenkamp in Valkenburg nabij de Geul ligt er erg verwaarloosd bij.  
• Wanneer zal dit weer opgeknapt worden?   
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PGP --- 

 
VVD Pad tussen Landal en Steenkolenmijn 

• Waarom is gekozen om langs het gehele wandelpad een hekwerk te maken en niet bij de in en uitgang van het weiland een constructie met 
klappoortje? Dit was aanzienlijk goedkoper geweest en had het karakter van de struinboomgaard niet zo aangetast. 

  
Verkeers- en (dialect)komborden 
Wij lazen een artikel “Oude verkeersborden duurzaam vernieuwen (artikel de Limburger van 4 april 2024 
https://www.limburger.nl/cnt/dmf20240404_95145628 ) 
• Is dit ook een idee voor Valkenburg aan de Geul?  
• In het verlengde daarvan kan wellicht de ooit door de VVD ingediende en door de gehele raad aangenomen motie dialect-kernborden (die 

later weer door de volgende raad werd ingetrokken) toch worden meegenomen bij de vervanging? 
  
Snoeiwerkzaamheden Hekerbeek 
Wij krijgen veel klachten over het niet snoeien van groen in de Hekerbeek.  
• Kan de wethouder daar een update over geven? Wellicht kan op de site van de gemeente een snoeikalender worden gepubliceerd. 
 
‘t Anker 
In de wijk Neerhem is er veel commotie ontstaan bij omwonenden met betrekking tot het voornemen om in (voormalig) pension het Anker 
minderjarige alleenstaande asielzoekers op te vangen. Dit ziet met name op de gebrekkige communicatie vanuit de stichting die dit gaat 
uitvoeren. Aan de bewoners is een brief gestuurd met het logo van de gemeente waardoor de gedachte ontstaat dat de gemeente (lees: het 
college) de plaatsing van de asielzoekers heeft geïnitieerd.  
• Kan de wethouder hierover uitleg geven? 
 
Komremmer Neerhem 
De Neerhem is nog steeds in afwachting van de komremmer die voor de zomer 2024 aangelegd zou worden.  
• Kan de wethouder een definitieve datum aangeven? 
  
Water- en rioolproblematiek 
Helaas was het alweer raak. Naar aanleiding van hevige regenval ontstond een 
modderstroom en overlast in Houthem en Berg/Terblijt. Ook kreeg het riool op de Neerhem/Berkelplein het weer niet verwerkt. Men wacht al 3 
jaar (de watersnoodramp is alweer 3 jaar geleden en nog is er geen uitzicht op een oplossing) dat er iets wordt gedaan. Graag uitleg en update 
van de wethouder. 
  
Hekken Croix de Bourgogne 
De hekken op het Theodoor Dorrenplein die de plek van het toekomstige Hotel Croix de Bourgogne aangeven zijn weggehaald. Graag een 
toelichting van de wethouder over het verdere verloop. 
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 Studentenkamers 
In de Limburger van 10 mei 2024 lazen we een artikel dat de steden Heerlen, Sittard-Geleen en Maastricht een pact hebben gesloten om 
woonruimte voor studenten mogelijk te maken, zodat zij in Maastricht kunnen (blijven) studeren. De Valkenburgse VVD zet zich al jaren in voor 
betaalbare woningen voor starters en nestverlaters en het mogelijk maken van studio’s voor studenten.  
• Is er een reden dat Valkenburg aan de Geul niet meedoet aan dit “pact”? Graag uitleg van de wethouder. 
  
Werkzaamheden/snelheid Hoogbeek Schin op Geul 
Aan de Hoogbeek in Schin op Geul wordt nu al ruim een jaar gewerkt aan het leidingwerk van de straat. Inwoners worden gedurende deze hele 
tijd al geconfronteerd met een grote vieze boel van modder en losliggende stoeptegels die al eerder tot ongelukken hebben geleid.  
• Wanneer zijn de werkzaamheden eindelijk afgerond en wordt de straat weer ‘’gewoon’’ opengesteld voor alle voertuigen?  
• Wat is de uitkomst van de snelheidstest die eerder is uitgevoerd om te kijken of de gemiddelde snelheid op deze weg te hoog is? 
• Kunnen we snelheid beperkende maatregelen verwachten op deze weg? 
 
Vegen Prins Willem-Alexanderlaan 
Op Hemelvaartsdag om 7 uur s ’ochtends werd de straat opgeschrikt door het lawaai van veegwagens. Ze waren daarvan niet op de hoogte en 
vonden het verder ongepast om dit op een katholieke feestdag te doen. Graag uitleg van de wethouder. 
 

CDA 
 

Onderhoudsstaat vijver Halderpark 
Vorig jaar juli heeft de gemeenteraad 45.000 euro vrijgemaakt voor wegwerken achterstallig onderhoud rondom vijver Halderpark.  
Om het water schoon te maken (en houden) zijn wij er daarbij vanuit gegaan dat er ook sprake zou zijn van waterzuiverende planten en het 
herstel van de 2 fonteinen. Door de groene laag smurrie, ziet de vijver er namelijk op dit moment erg vies uit.  
Graag een stand van zaken. 

 
Afstemming nutsbedrijven, lokale overheid en wegenbouwbedrijven  
• Kunt u ons uitleggen hoe afstemming tussen nutsbedrijven, lokale overheid en wegenbouwbedrijven plaatsvindt in onze gemeente? Wij 

vragen dit n.a.v. de Koningswinkelstraat. Hoe kan het dat hier op dit moment, kort na het gereedkomen van de reconstructie aldaar,          
de weg opnieuw wordt opengebroken met alle ongemakken van dien? 

 
Woningbouw terrein voormalig Stella Maris College 
Woningbouw op het terrein van het voormalige Stella Maris College heeft voor de CDA-fractie topprioriteit. Naar aanleiding van onze vragen 
heeft wethouder Weerts in november 2023 toegezegd voor het zomerreces met een projectvoorstel te komen rondom dit terrein. 
• Graag stand van zaken?  
• Wanneer kunnen wij het projectvoorstel verwachten? 
 
Woningbouw locaties voormalige basisschool Broekhem & voormalige basisschool Houthem 
• Wij vragen een concrete stand van zaken aangaande toekomstige woningbouw op de locaties van de voormalige basisscholen in Broekhem & 

Houthem? 
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